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Адрес Faraone s.r.l. 
1, Contrada Salino 
64018 Tortoreto

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Curtain walls and steel&glass staircases are the most recognizable items produced by Faraone Srl. Faraone was one of the first companies to
adopt the innovative technology of the point-fixed glass system, and quickly became a leader in the field.

This position is strengthened by means of continuous investment in technology research, the development of product lines and special attention
dedicated to services, following a total quality model. 
Passion, continuity and professionalism are fundamental qualities that Faraone offers to its partners.

It does not only produce external structures, but also partitions, doors, canopies, structures for urban planning/streets, as well as interior
staircases and a wide range of railing and balustrades. Design plays a central role in all new Faraone products.

Company Profile of Faraone s.r.l.

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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